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Protokoll fört vid Baptistförsamlingen Immanuels församlingsmöte 2023-09-
16 på Hjälmargården  

Deltagare: cirka 180 deltagare 

 

§ 1 Inledning och bön 

Församlingsledningens ordförande Jonas Brattström hälsar välkommen och öppnar 
församlingsmötet. 

 

§ 2 Val av justeringspersoner 

Till justeringspersoner väljs Lydia Elsander och Ebba Westberg. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Församlingen godkänner den föreslagna dagordningen.  

 

§ 4 Filmpremiär 

Idakajsa Sand, ordförande för insamlingsgruppen, presenterar en film om givande till 
församlingen. Hon berättar att gruppen arbetar dels med olika event och dels för 
regelbundet givande. Hon uppmuntrar församlingsmedlemmarna att skapa ett regelbundet 
månadsgivande till exempel genom autogiro. Har man förslag och idéer på hur 
insamlingsgruppen kan arbeta med givande så får man gärna kontakta henne. 

 

§ 5 Ekonomirapport 

Sven Helin från församlingsledningen informerar om församlingens ekonomi. 
Insamlingsmålet för 2023 är 4,2 miljoner kronor till församlingskassan. Därtill har vi två 
insamlingsveckor då vi samlar in så mycket som möjligt till amortering av vårt kyrklån. För 
perioden januari-augusti har vi samlat in till församlingskassan 2,2 miljoner kronor av 
budgeterat 2,8 miljoner kronor samt 195 000 kronor till amortering av kyrklånet. 

Resultatutfallet (intäkter minus kronor) för perioden jan-juni är cirka minus 300 000 kronor.  
Sven visar ett räkneexempel att om 400 aktiva medlemmar ger drygt 1000:-/månad så når vi 
vårt insamlingsmål för församlingskassan samt kan amortera 800 000 på vårt kyrklån. 

 

§ 6 Rapport från fastighetsbolaget 

Magnus Carlsson från styrelsen för vårt bolag Immanuel fastighet informerar om bolagets 
verksamhet. Alla 79 lägenheter är uthyrda och det är få omflyttningar. En del garageplatser 
är fortfarande vakanta. De stigande räntorna är en utmaning eftersom fastighetsbolaget har 
hög belåning. Banken medger inte längre amorteringsfrihet. Banken SEB lånar i dagsläget ut 
ca 140 miljoner kronor. Därför har fastighetsbolaget Husherren ställt sig villiga att låna ut 40 
miljoner kronor till Immanuel fastighet och därmed kan bolaget minska sin belåning till SEB 
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till 100 miljoner kronor, vilket gör att såväl banken som Husherren avser att ge 
amorteringsfria lån. Det medför även förväntat lägre räntor och lägre kostnad för pantbrev 
eftersom Husherren inte kräver pantbrev men i gengäld pant i form av aktier i 
fastighetsbolaget (begränsat upp till låneskuldens värde). 

 

§ 7 Protokollhantering  

Vår församlingsföreståndare Johan Arenius informerar om vår protokollshantering. Våra 
protokoll från församlingsmöten och församlingsledningens möten finns numera på vår 
hemsida https://imkorebro.se/om-oss/protokoll. Äldre protokoll får man genom att 
kontakta info@imkorebro.se.  

Våra råds minnesanteckningar finns i en pärm på kontoret. 

 

§ 8 Församlingsledningens representation i råd och arbetsgrupper 

Jonas Brattström redogör för församlingsledningens kontaktpersoner till våra olika råd och 

arbetsgrupper: 

• Omsorg: Anders Svahn och Filip Burman 

• Barn och familj: Elin Gren 

• Ungdomsrådet: Jonas Brattström 

• Internationella rådet: Ramona Göransson 

• Gudstjänst: Lotta Erdtman 

• Musik: Anna Öjebrandt 

• Teckenspråk: Anders Malmstigen 

• Senior (rådet är ännu ej igång): Johan Arenius 

• Unga Vuxna: ännu ej utsedd någon kontaktperson 

• Kassörsgrupp: Sven Helin 

• Ekonomigrupp: Sven Helin, Johan Arenius och Jonas Brattström 

• Fastighet: Anita Gustavsson 

• IMK tech: Johan Arenius 

• Servicegrupperna: Johan Arenius 

• Kommunikation: Johan Arenius 

• Hildas café och konferens: Jonas Brattström och Johan Arenius 

• Inredning: Johan Arenius 

Församlingens kontaktpersoner i den större familjen 

• Örebro folkhögskola: Örjan Garpenholt ordförande, Johan Arenius valberedning 

• Örebro stadsmission Björn Cedersjö, ordförande, Johan Arenius valberedning 

• Hjälmargården: Kjell Gunnarsson 

• Ge för livet: Lisa Örneus ordf, Klara Härgestam 

• Evangeliska frikyrkan: Malin Råsberg (styrelseledamot), Elin Gren (valberedningen) 

https://imkorebro.se/om-oss/protokoll
mailto:info@imkorebro.se
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• Akademin för tro och ledarskap (ALT): Maria Ledstam är med i lärarkåren 

 

§ 9 Frågelådan 

Johan Arenius informerar om att det finns en frågelåda vid den bakre entrén (den mot 
golfbanans parkering) där man kan ge förslag, kommentarer och annat till 
församlingsledningen. 

 

§10 Slutrapport Ukrainaprojektet samt rapport från sociala rådet 

Vår pastor Rikard Edefors rapporterar från arbetet i det sociala rådet. Han berättar om vårt 
arbete med flyktingar från Ukraina, hur det växte fram under våren 2022 då många 
ukrainska flyktingar kom till Örebro. Immanuelskyrkan och Filadelfiakyrkan i Örebro har 
genom Hyllie parks folkhögskolas projekt Care Hyllie park (finansierat av EU:s europeiska 
socialfond) fått möjlighet att under ett års tid arbeta med språkträning, kulturförståelse och 
praktikplatser. Filadelfiakyrkan ansvarade för det första halvåret och vi för det andra 
halvåret (mars-augusti 2023). 110 personer har deltagit i projektet, och Rikard informerar 
om att arbetet varit lyckat och är ett bra exempel hur vi som församling är med och möter 
samhällets behov. Rikard riktar ett stort tack till Hyllie park och Filadelfiakyrkan för gott 
samarbete. 

Rikard berättar även om arbetet där våra volontärer samverkar med Stadsmissionen på 
torsdagsförmiddagar på Café Deed i city och har öppen mottagning för hjälpsökande. Där 
kan de som söker hjälp få vägledning av Stadsmissionens socionomer och vid behov få 
matkassar från Matcentralen.  

I höst kommer Bilda i samarbete med församlingen erbjuda två kurser, Städstart och 
Vårdstart. Kurserna kommer att genomföras på tisdagar fram till jul. De ska underlätta de 
första stegen in på svensk arbetsmarknad. Vi anordnar dessutom språkcafé för vuxna och 
skolhjälp för ungdomar på måndagseftermiddagar. 

Rikard beskriver hur sociala rådet söker finna nya uppgifter i Örebro och i vår nya stadsdel 
där Guds kallelse - samhällets behov – församlingens kompetens möts. Han inbjuder 
församlingsmedlemmar att fundera på vilka dessa uppgifter kan vara och välkomnar fler 
församlingsmedlemmar att engagera sig i sociala rådet. 

 

§11 Hildas café och konferens 

Jonas Brattström informerar arbetet med vårt café. Under perioden januari-juni så är 
intäkterna 227.000 kronor vilket innebär ett överskott med 76.000 kronor. Om vi räknar med 
att cafét ska finansiera caféansvariges halva lön så innebär det ett underskott med 50.000 
kronor. 

Arbetsgruppen kring Hilda jobbar nu med en affärsplan som innefattar: 

- Målgrupp (föräldralediga, pensionärer, coffice) 
- Bemanning medarbetare och volontärer 
- Sortimentsstrategi 
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- Prisdifferentiering och prislista för uthyrning 
- Öppettider 
- Omsättning för Hildas café samt uthyrning 
- Event 

Arbetsgruppen har ett utkast för vision för Hildas som lyder: ”Hildas café och konferens är en 
attraktiv mötesplats med låga trösklar till gemenskapen i församlingen”.  

Maria Arcini, caféansvarig för Hildas café, informerar om caféverksamheten. Cafét har öppet 
30 timmar i veckan samt ytterligare 10 timmar. En ny timanställd arbetar tisdags och 
torsdagseftermiddagar. Det behövs fler volontärer som kan göra punktinsatser, till exempel 
vid konferenser.  

 

§ 12 Övriga frågor 

En övrig fråga har inkommer om vårt arbete och samtal om gudstjänstmusiken. Johan 
Arenius rapporterar från det pågående arbetet med denna fråga.  

En församlingsmedlem anser att protokollen inte bör vara offentliga och ligga öppet på nätet 
och att frågan om protokollshantering bör vara en beslutsfråga för församlingsmötet och 
inte församlingsledningen. 

En församlingsmedlem föreslår att vi vid församlingsmöten bör ha en bild på och ange 
fullständigt namn på alla i församlingsledningen.  

Johan Arenius informerar om att det finns en förteckning över alla församlingsmedlemmar 
men att den inte får publiceras på vår hemsida av GDPR-skäl. Önskar man få förteckningen 
digitalt eller på paper så kontaktar man församlingsexpeditionen.  

 

§ 10 Avslutning 

Jonas Brattström avslutar församlingsmötet. 

 

 

 

Rolf Lidskog Jonas Brattström 

sekreterare ordförande 

 

 

Justeras Justeras 

 

  

Lydia Elsander Ebba Westberg 

 


